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Kees Huisman

Nu we niet meer mogen trainen na 17.00 uur, stoppen we dan 
tijdelijk met de competitie? Want ongetraind wedstrijden spelen 
lijkt mij ook niet goed?

Graag verwijzen wij naar de communicatie die gisteravond 
is uitgegaan. 
https://www.basketball.nl/nieuwsoverzicht/corona-update-
dit-weekend-nog-wedstrijden-na-het-weekend-meer-
informatie/

Bart Lamet
Ik heb dezelfde vraag als Kees Huisman. En we moeten verder kijken 
dan alleen dit weekend.

Zie onze communicatie van gisteravond. 
https://www.basketball.nl/nieuwsoverzicht/corona-update-
dit-weekend-nog-wedstrijden-na-het-weekend-meer-
informatie/

Paul F. Wierenga Is komend weekend dit weekend, of weekend van 4/5 december?

Zie onze berichtgeving gisteravond. Wedstrijden gaan dit 
weekend gewoon door. Op zondag kunnen wedstrijden alleen 
doorgaan die starten op of voor 15.00 uur.

Kees Pruim Gaan ook wedstrijden die starten na 17 uur op zondag gewoon door?

Https://www.basketball.nl/nieuwsoverzicht/corona-update-
dit-weekend-nog-wedstrijden-na-het-weekend-meer-
informatie/

Maurice Schuivens Morgen toch geen planning als normaal, 17u moeten de hallen dicht

Jeroen van Veen
Niet correct Zondag gaat de avond tijd in en Covid: wedstrijden na 
15.00 kunnen dus niet uitgespeeld worden

Willem van der Hoek

Kan de NBB eventuele hele blokken wedstrijden naar eerdere 
tijdstippen (dus voor 17:00 uur) verplaatsen, zodat niet voor elke 
wedstrijd een apart verzoek moet worden gedaan?

Willem van der Hoek
Zouden wedstrijden naar de zondag verplaatst kunnen worden zonder 
de niet-zondag status kwijt te raken?

Voor aanstaande zondag staan er niet zoveel wedstrijden 
op het programma na 17.00 uur. Verenigingen zijn al met 
elkaar in overleg, ism de competitie collega's om 
eventuele wedstrijden te verplaatsen.

Kees Pruim

Diverse verenigingen proberen wedstrijden al te verplaatsen naar 
een tijdstip voor 17 uur. Waarom vandaag geen duidelijk statement 
van NBB bestuur over doorgaan wedstrijden?

Zoals Joop heeft aangegeven willen we hier het advies 
van NOC*NSF afwachten en trekken we als sport(bonden) 
gezamenlijk op.

Kees Pruim Duurt te lang. Diverse verenigingen acteren al vandaag.

Dennis van Wijk

Vraag vanuit bestuursvergadering; gaat de NBB overwegen de 
competitie stil te leggen, al dan tot 18 dec? Wij als vereniging 
zijn voorstander, is er draagvlak vanuit clubs en NBB? Zie hiervoor onze eerdere antwoorden in de chat.

Kees Huisman #Dennis, geheel mee eens.

Kees Huisman

Gezien de tijdelijkheid van de lockdown, hopen wij, zouden wij 
voorstander zijn om de competitie tijdelijk stil te leggen, wel 
wedstrijden, geen training is niet echt ideaal en wenselijk.

We zijn er van overtuigd dat sport een belangrijk 
onderdeel is van de oplossing en zullen zoals gezegd 
hierin samen optrekken met NOC*NSF en de andere bonden.

Kees Huisman

Over het stilleggen van de competitie moet er overleg gepleegd 
worden met het NOC NSF besproken worden, maar hebben wij hier dan 
niets in te zeggen? Doe eens een poll  wat de verenigingen ervan 
vinden.

We hebben aangegeven dat we het advies van NOC*NSF 
willen afwachten. Daarnaast vindt er nog overleg plaats 
met de overheid en is er nog een debat aankomende week.

Dennis van Wijk
Kan ik die terugkoppeling krijgen evt per email? Helaas moeten 
uitstappen door eigen vergadering? Voorzitter@dedunckers.nl

zie:https://www.basketball.nl/nieuwsoverzicht/corona-
update-dit-weekend-nog-wedstrijden-na-het-weekend-meer-
informatie/

Kees Huisman
Maar nu vragen wat de verenigingen willen zou toch handig zijn? 
Dan weet je of je draagvlak heb of niet.

Uiteraard zijn de meningen van de verenigingen van 
belang, deze zijn echter nooit uniform. Verenigingen 
kunnen altijd hun eigen keuze maken of men wel of niet 
wilt spelen. De NBB zal - net zoals vorig jaar - coulant 
omgaan indien verenigingen zich terugtrekken of 
tijdelijk niet willen spelen.

Actualiteit Competitie
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Peter van Eijndhoven Wat gaat de NBB doen met de competitie de aankomende 3 weken

Zie hierover meerdere antwoorden in de chat al en onze 
berichtgeving in de chat en communicatie op de website. 
Https://www.basketball.nl/nieuwsoverzicht/corona-update-
dit-weekend-nog-wedstrijden-na-het-weekend-meer-
informatie/

Stacho Garay Dit maakt promotie/degradatie wel weer lastig dit seizoen

laten we hopen dat de sport niet volledig weer op slot 
gaat zodat we met z'n allen zo veel mogelijk kunnen 
blijven sporten.

Stacho Garay
Zeker, daarom toch blij dat er in ieder geval nog wedstrijden 
kunnen plaatsvinden momenteel

1. Opening Competitie Bert Van Eunen

Graag aandacht voor de breedtesport. Ik zie en merk dat er soms 
grote en hele grote verschillen zijn tussen de teams. Winnen is 
belangrijk en daar ben ik zeker een voorstander van. Maar 
uitslagen van 100-20 of zoiets, hm daar vind ik wel wat van. Ik 
kan me niet voorstellen dat beide teams met plezier dergelijke 
wedstrijden spelen. Als het mij overkomt geef ik mijn spelers de 
opdracht om niet meer te verdedigen, we kunnen ze toch niet 
verslaan dus laat ze maar lopen. Als scheidsrechter wordt ik er 
ook niet gelukkig van om zo’n wedstrijd te fluiten en als 
toeschouwer is het saai om naar te kijken. Breedtesport gaat ook 
om plezier en lekker spelen. Dat kan als je je daar ook op 
instelt. Als je kunt winnen moet dat ook, maar er is veel verschil 
in de wijze waarop. Daar kunnen we met z‘n allen wat aan doen. 
Indeling van de teams en spelers in de juiste klasse en leeftijd 
niveau is ontzettend belangrijk. De bond en de vereniging zijn 
bepalende actoren daarin. Een oproep dus om het samen leuk te 
houden. 

De verenigingen kunnen bij inschrijving hun niveau 
aangeven in welke competitie ze willen spelen. Op basis 
hiervan worden teams ingedeeld. Zeker in de 
afdelingsklassen wordt er bij de jeugd ingedeeld op 
sterkte, rekening houdend met de resultaten in de eerste 
helft van het seizoen.

1. Opening Competitie Bert Van Eunen

@yvonne Ik heb je reactie gelezen dank. Maar juist in de eerste 
periode zie je die grote verschillen. Het plezier neemt af. Een 
zorg wat mij betreft. Bij de rolstoel zie je dat het opheffen van 
een klasse tit gevolg heeft dat spelers in een lagere klasse zijn 
gaan spelen. Ook hier hele grote verschil. Legitiem, geen klacht 
daarover maar realiseer je wel dat die verschillen tot gevolg 
kunnen hebben dat het spelplezier achteruit gaat. Dat komt de 
breedtesport en alle vrijwilligers die daarbij nodig zijn niet ten 
goede. Een zorg waar we met z’n allen wat aan kunnen doen. 

We nemen je zorg zeker mee, maar zijn wat betreft de 
eerste indelingen ook afhankelijk van de verenigingen 
waar zij zich voor inschrijven.

1. Opening Competitie Bert Van Eunen
Dank. Zal het er met Caroline nog wel eens over hebben buiten deze 
discussie 

Cor van der Wel

In januari jl vertelde Dhr. Brakenhof dat de NBB met o.a de 
Volleybal en Handbal bond en het NOC een Corona steunbedrag bij de 
overheid ging aanvragen. Hoeveel was deze financiële steun 
uiteindelijk voor de NBB ?

De penningmeester heeft dat in de presentatie behandeld. 
(zie verslag en presentatie)

Joep van der Boom Hoe tellen jullie die liefhebbers?

Om deze data goed in beeld te kunnen brengen gaan we ons 
platform gebruiken dat op dit moment wordt ontwikkeld en 
waar mensen lid van kunnen worden.

Wim Somhorst Hoe meet je dat? 500.000 liefhebbers
Rene Postma Hoe wordt het aantal liefhebbers in de community gemeten?
Tonok Bwefar Hoeveel liefhebbers zijn er nu volgens jullie? Zie de gegevens op de huidige slide

Paul F. Wierenga
Komen die marketing inkomsten ook ten goed aan de verenigingen? Of 
is het doel dat verenigingen worden opgeheven? Deze vraag is ter vergadering beantwoord. Zie verslag.

4. Voortgang 
Strategie & 
Speerpunten

Marketing
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Joep van der Boom
NBB is een bond van de verenigingen. Die bestaan uit leden, geen 
liefhebbers. Hoe steunt dit plan de verenigingen?

Thais Rizzi
Graag meer informatie over 2025 doelen: flexibel basketbal en 
flexibele lidmaatschapvormen Zie verslag en presentatie

Joep van der Boom Wat is volgens marketing de waarde van likers op socials?
likers krijgen pas waarde als we rechtstreeks met ze 
kunnen communiceren

Onno Oosterhof
Tussen de cijfers zag ik geen totaalcijfer van de community staan. 
heb ik die gemist en wat is dat?

Het overzicht is nog  niet compleet, maar geeft een 
beeld , we missen oa nog de websitebezoekers, maar het 
is wel iets waar we nu mee bezig zijn om in beeld te 
krijgen. 

Jeroen van Veen
Gaat de NBB ook content produceren die verenigingen kunnen 
(her)gebruiken? Standaard templates. 

Het is zeker de bedoeling om hierin een samenwerking met 
de verenigingen te zoeken. Dank voor je vraag. Mbt 
content, ja zeker!

Joep van der Boom
Een marketing afdeling die bestaat obv haar eigen inkomsten. Hoe 
is 2021 vergaan?

De penningmeester heeft dat in de presentatie behandeld. 
(zie verslag en presentatie)

Thais Rizzi

Vraag aan marketing. Steeds meer gaan de 18+ weg van 
basketbal/uitstromen . Hebben wij een plan voor deze specifiek 
groep? meer instromen? 

gaat vooral om uitstroom te beperken, meer aanbod en 
flexibiliteit

Onno Oosterhof Hoe groot is de community nu?
75K tot 100K, maar nog niet georganiseerd zoals we voor 
de toekomst willen

Joep van der Boom

Hoe kan het zijn dat er een fundamentele discussie op termijn moet 
plaatsvinden, onder voorbehoud van een geslaagde marketing 
afdeling die als doel heeft zichzelf te bekostigen? Lijkt me beter 
nu te doen

We begrijpen je vraag niet direct. We nodigen je uit om 
hierover laten met ons het gesprek aan te gaan. De 
doelen voor het strategische fundament zijn op de vorige 
AV vastgesteld.

Django Brunink
Waarom worden belangrijke basketball wedstrijden niet op publieke 
omroepen (NOS 1,2,3) uitgezonden om awareness te creeeren?

We zijn hiervan afhankelijk van de agenda van NOS. 
Uiteraard worden er vanuit de NBB gesprekken gevoerd, 
ook met andere TV aanbieders om basketball zo veel 
mogelijk in beeld te krijgen.

Django Brunink

Welke specifieke ideeen hebben jullie om jeugd/spelers te werven 
die zich nu niet bij een vereniging willen aansluiten. Blijkbaar 
willen die mensen zich niet vastleggen aan trainingstijden

Mede door additioneel aanbod en een flexibel 
lidmaatschap voor de toekomst hopen we ook de jeugd te 
kunne blijven binden.

Jeroen van Veen
Waar kan ik zien welke accountmanager aan onze vereniging is 
toegewezen? 

Daar zijn de verenigingen over geinformeerd. Ik vraag 
jouw huidige accountmanager contact met je op te nemen

Jan Poels
Ondersteunen accommodatie beleid; lees: meer, beter en goedkoper 
is een geweldige stap voor onze sport

We hebben hier inmiddels een samenwerking opgestart met 
andere zaalsportbonden.

Jad Baji Wat is BNXT?

Dat is de benaming van de Mannen Eredivisie competitie 
waarin er vanaf dit seizoen een gecombineerde competitie 
is met de Belgische teams.

Jeroen van Veen/Teska E. Dinkla
Is het adviesrapport “hoe talentherkenning…” beschikbaar/openbaar? 
En hoe en wanneer worden academies betrokken bij dit proces 

Het rapport is in concept klaar. Uiteraard zullen we de 
analyses en verbeterpunten delen met betrokken clubs en 
belangstellenden en hierin ook samen optrekken. Dit zal 
in het structurele overleg met de opleidingsclubs, welke 
onder leiding staat van de technisch directeur worden 
meegenomen in het eerste kwartaal van 2022

Joyce Peters

Opleiden van trainers en coaches: wordt dat gefaciliteerd dmv 
opleidingen aanbieden of ook het verzorgen van een pool van 
trainers en coaches waarvan verenigingen gebruik kunnen maken?

Wij zullen met name onze focus leggen op de ontwikkeling 
van lesmateriaal en dit beschikbaar stellen. Ook worden 
er opleiders opgeleid vanuit de NBB en we nodigen 
verenigingen uit om als zij een opleiding willen starten 
contact met ons op te nemen.

VO

Topsport

Kader
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Onno Oosterhof

De drempel om startende trainer en scheidsrechter te worden zijn 
veel te hoog. 2 redenen: 1 kost te veel tijd en gedoe om zo ver te 
komen. 2 de regels zijn veel te complex!

Eens. Er is en wordt hard gewerkt om de opleidingen 
toegankelijker te krijgen. Zowel qua financien als qua 
aanbod. Hierbij gaan we meer gebruik maken e-learning om 
theoretische deel vooraf te delen.

Django Brunink
Komt er een goede Engelse vertaling van de Spelregelbewijs 
training (voor alle internationale spelers/studenten)? Er is al een Engelse versie beschikbaar.

Bert Van Eunen

Verruwing in de sport is ook punt van aandacht. Goede kennis van 
de spelregels is onontbeerlijk daarbij. Graag ook hiervoor meer 
aandacht. Voorzitter noemde al zoiets. Ondersteun ik van harte

Jeroen van Veen

Kan de NBB de doelen SMART maken. Hoeveel trainers, scheidsrechter 
opleiden. Hoeveel leden, hoeveel vrijwilligers etc. Plannen genoeg 
het gaat om de gezamenlijke executie…

We hebben onlangs een gap-analyse gemaakt en zullen 
vanuit deze nulmeting een aanzet doen voor het SMART 
maken van..

Lennart Dijkman Kun je op multi skillz inloggen met je sportlink account?

Voor multiskillz moet een account worden gekocht van 25 
euro. Je krijgt dan een inlogcode. Zie hiervoor: 
Https://www.basketball.nl/nieuwsoverzicht/lancering-
multi-skillz-database-met-oefeningen/

Stacho Garay

Is er al overwogen om in te zetten op middelbare scholenteams en 
competities om de interesse op breder gebied te vergroten bij de 
jeugd? Iets wat in veel andere landen en op internationale scholen 
al gebeurd maar ook basketballend Nederland ten goede zou kunnen 
komen.

Er worden in vele gemeente pleintjes en 
scholenprogramma's uitgevoerd , oa ism 3x3 Unites. 

Cor van der Wel

Ik adviseer de Bond om meer leden te krijgen om zich meer maar 
zeker  de clubs te richten op kinderen van 5 t/m 10  jaar. Deze 
kinderen kan je goed bereiken door samenwerking met Sportprojecten 
van de Gemeentes in de vorm van o.a. Basketbal kenningsmakenings  
weken. In 1 jaar heeft Goba dit 32 nieuwe leden tot 10 jaar 
opgeleverd. Dank voor het delen van jullie goede advies!

Jan Poels We hebben geloof ik 38.000 leden. Wat is de verhouding man-vrouw? De verhouding man: vrouw is 3:1
Jan Poels Verhouding man - vrouw mbt 3x3? Die is ongeveer 65% vs 35%

Jeroen van Veen

Welke acties heeft het bestuur genomen om het lekken van 
informatie vanuit de NBB te stoppen? Regelmatig zie ik discussies 
op forums waarbij mi vertrouwelijke informatie is. Dit lekken is 
m.i. schadelijk voor de basketbal sport Deze vraag is ter vergadering beantwoord. Zie verslag.

Thais Rizzi

Graag meer concreet informatie over de volgende stappen om 
vertrouwelijke informatie te beschermen. Digitaal beleidsplan en 
risicobeheer. Daar wordt een plan van aanpak voor gemaakt.

Statuten Willem van der Hoek
Kan de NBB standaard statuten voor de verenigingen ter beschikking 
stellen ivm de vele wijzigingen van de afgelopen jaren?

De laatste wijzigingen van de statuten moeten nog worden 
aangepast, hier wordt aan gewerkt. Op de KennisHUB 
pagina is de laatste informatie te vinden. Deze worden 
binnenkort naar de verenigingen gestuurd

Cie Onderscheidingen Wim Somhorst
Wie zijn voorzitter en leden commissie? Naam, tak v sport van com 
onderscheidingen. Niet een algemeen verhaaltje in livechat

Namen staan ook in het memo bij de reglementen       
https://www.basketball.nl/organisatie/bestuur-en-
commissies/av-commissies/  

HR Joep van der Boom
Stemmen voor mandaat individuele leden een av kunnen hebben. Gaat 
de stemverhouding aangepast warden? Deze vraag is ter vergadering beantwoord. Zie verslag.

Jaarrekening 2021 Joep van der Boom
Waarom pas in november 2022 2021 bespreken in de ALV? Bijsturen 
kan dan helemaal niet meer Deze vraag is ter vergadering beantwoord. Zie verslag.

Wim Somhorst
Begroting 2022 mist specifieke bedragen voor contributie en 
dergelijke zaken die voor verenigingen van belang zijn! Sheet met contributie komt zo

5. Reglementen

6. Financien

Begroting

Overig



Agenda Onderwerp Onderwerp Gesteld door Vraag Antwoord

Onno Oosterhof
Blijf het niet goed vinden dat het eigen vermogen groeit als 
verenigingen heel veel last hebben. Woordkeuze is belangrijk.. Deze vraag is ter vergadering beantwoord. Zie verslag.

Joep van der Boom Dus dan in 3 jaar naar 7 ton?

Na een periode van stabilisering zullen wij hier naar 
toe gaan werken. Zoals Elke heeft aangegeven hebben we 
mede door Corona niet de groei van het eigen vermogen 
kunnen doorzetten zoals gewenst.

Willem van der Hoek

Kan het financiële jaar van de NBB gelijk gesteld worden met het 
financiële jaar van de verenigingen, dus niet meer het 
kalenderjaar maar het seizoenskaart? Deze vraag is ter vergadering beantwoord. Zie verslag.

Joep van der Boom

Is het niet beter om de volgende keer een notaris uit te nodigen 
bij een stemming? Gevolgen kunnen enorm zijn, weet ik uit ervaring 
te vertellen

In het 75 jarig bestaan van de NBB is dit niet 
noodzakelijk geweest. 

Joep van der Boom

Ik mis in de begroting 2022 de inkomsten uit de contributie van de 
3x3. Er zijn zo´n 12000 speler, van wie er bijna 1000 en ranking 
hebben. Naast het feit dat de contributie niet in relatie staat 
tov die van bijv een vrijwilliger als een penningmeester

Een groot deel is 5-5 lid van de NBB en deze 
contributies staan dus gewoon op de begroting. Spelers 
die geen lid zijn, worden projectlid van de NBB als zij 
deelnemen aan een event van de NBB.

Joep van der Boom
Dat is wel vreemd. Er wordt een tweede sport beoefend, maar er 
zijn geen baten voor de bond=

Er zijn wel degelijk baten Joep, want ook voor de 3x3NL 
League betalen verenigingen of individuele sporters 
inschrijfgeld.

Joep van der Boom Project leden zijn goedkoper dan niet spelende leden?? Klopt

Joep van der Boom
Is er een scenario waarbij de Topsport rekening houdt met het 
wegvallen van de inkomsten (publiek)? Deze vraag is ter vergadering beantwoord. Zie verslag.

Wim Somhorst
Wat gaat er gebeuren als inkomsten events significant lager 
uitkomt dan begroot?

Ja, dan vindt er een aangepast programma plaats of wordt 
gebruik gemaakt van compensatieregelingen van het Rijk

Jan E Taminiau

Lees ik dan goed dat voor 2022 de contributie bijdrage aan 
topsport 650k is en breedtesport 425k?  Zonder dat de topsport 
lijkt te resulteren in een toename van het aantal leden? Deze vraag is ter vergadering beantwoord. Zie verslag.

Kees Pruim

Wat zijn triggers voor de bond om de uitgaven in Marketing on hold 
te zetten zodat 2022 niet zwaar negatief wordt als inkomsten 
tegenvallen?

Indien er geen additionele inkomsten zijn vanuit 
Marketing worden bepaalde activiteiten niet uitgevoerd.

Django Brunink
Welke garanties zijn er dat prestaties in de topsport extra leden 
voor de breedtesport tot gevolg hebben?

Er zijn geen garanties voor extra leden, wel is een feit 
dat betere prestaties leiden tot meer bekendheid van de 
sport.

Joep van der Boom

De visie van NBB op topsport is dat het leidt tot?? Maar iig niet 
tot meer leden. Werken aan de breedte leidt tot een grotere top. 
Werken aan een spitsere top, lijdt tot een smallere basis

Breedtesport en Topsport vullen elkaar aaan en zijn 
onlosmakelijk aan elkaar verbonden.  Investeren in 
breedtesport leidt tot meer spelers en talenten, wat de 
basis kan zijn voor meer kwaliteit in topsport. Goede 
prestaties in topsport leiden tot meer bekendheid, meer 
sponsors en mogelijk tot meer leden.

Django Brunink @Joep: eens

9. Rondvraag Competitie
Jan E Taminiau/ 
Joyce Peters

Aan het begin van het seizoen is er nog regelmatig veel in en 
uitstroom van leden.  Ook zie ik dat andere teams zich vaak nog 
terugtrekken waardoor de competities uit balans raken.  Kan de 
competitie in oktober beginnen en langer doorlopen?

We zullen je vraag intern meenemen en komen hier graag 
op terug in de Meet Ups van maart.


